
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 10. juli 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 23
Hvad er ministerens begrundelse for at overføre vurderingen af brugen af 9
nye kemikalier – herunder om der skal udarbejdes en ny VVM-redegørelse –
fra Frederikshavn Kommune til Naturstyrelsen? Hvis ministeren ikke har tillid
til, at Frederikshavn Kommune har kompetencen til at vurdere kemikaliernes
miljøeffekter, hvorfor har hun så tillid til Kommunens vurdering af de kemikali-
er, der indgår i VVM-redegørelsen?
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2014-15, 1. samling, jf.
MIU alm. del - spm. 569.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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Offentligt


